
Protokół nr V/2015 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 kwietnia 2015 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 -19.30 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku . 

2. Stwierdzenie quorum V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8."Sprawozdanie z Realizacji Programu Współpracy Gminy Lwówek z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku 

Publicznego za rok 2014". 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie 

w dzierżawę nieruchomości gruntowej - działka nr 59/2 o powierzchni 2.85 

ha położonej w Lipce Wielkiej. 

10. Projekt uchwały w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego w sprawie wyznaczenia aglomeracji Lwówek. 

12. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i 

Gminy Lwówek. 

13. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy 

Lwówek. 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lwówek. 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany chwały Nr II / 13 /2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  



16. Projekt uchwały w sprawie: dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne głosy i wnioski. 

19. Zamknięcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad V sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Lwówku Pan Piotr Przewoźny. Powitał wszystkich obecnych na Sali obrad. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach V sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 14 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Rada jest władna do odbycia obrad 

sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Nieobecny radny to Pan Sebastian Liebelt. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący poinformował o fakcie wyłożenia i możliwości zapoznania 

się w biurze Rady Miejskiej z Protokołem z obrad IV sesji. Następnie 

stwierdził, że nie wpłynęły do niego żadne propozycje zmian, więc poprosił 

radnych o przegłosowanie protokołu. 

Protokół IV sesji Rady Miejskiej w Lwówku został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz prosił, aby w pkt. 9 porządku obrad 

V sesji wykreślić zapis "- działka nr 59/2 o powierzchni 2.85 ha położonej w 

Lipce Wielkiej. Jest to zmiana spowodowana poprawką Radcy Prawnego, 

ponieważ całkowite brzmienie zawarte jest w § 2 uchwały. 

 



 

Radni proponowaną zmianę przyjęli 13 głosami "za", przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Po odczytaniu porządku obrad wraz ze zmianą radni przyjęli go 

jednogłośnie. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

 

Informacja  Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Lwówku  

z pracy międzysesyjnej  za okres od 26 marzec 2015 do 28 kwiecień 

2015 

 
 W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury w każdy poniedziałek  w godz. 

15.00 do 16.00   podczas  których  spotykałem   się   z radnymi,  

pracownikami urzędu  oraz  mieszkańcami .  Spotkałem się również  z  

Burmistrz, sekretarzem  gminy  omawiając sprawy bieżące , jednocześnie 

ustalając  termin odbycia V-tej sesji   oraz jej tematykę.  

 Brałem udział w imprezach i spotkaniach reprezentując Radę : 

 W dniu 31 03 2015 na zaproszenie LTP Pogoń Lwówek  uczestniczyłem w 

zebraniu Sprawozdawczo –Wyborczym . 

 01.kwietnia.2015 na zaproszenie Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z 

Upośledzeniem Umysłowym koła Lwówek  i  Warsztatów Terapii  Zajęciowej 

w Koninie uczestniczyłem w uroczystym śniadaniu Wielkanocnym  

 W dniu 16.04.2015 brałem udział przy pracach rozpatrywania  skargi przez 

Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Lwówku . 

 Na dzień 22 04 2015 zwołałem Wspólne posiedzenie Radnych celem 

omówienia projektów  planowanych uchwał na V sesję,  oraz pism które 

wpłynęły do Biura Rady. 

 Na zaproszenie Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu  i  Urzędu Gminy 

Kuślin  oraz Zespołu Szkół  Rolniczego Centrum Kształcenia Ustawicznego 

w Trzciance , w dniu  

26 kwietnia w ziołem udział w  XII –tych Targach Ogrodniczo – Działkowych  

Powiatu Nowotomyskiego. 

 



 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 27.03.2015 R. DO 29.04.2015 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 p. Pazdej Kierownik MEDYK-a w Lwówku w sprawie pomocy administracyjnej w 

budowie przychodni 

 p. Grzegorzem Bartol w sprawie informacji o działaniach podjętych w sprawie fermy 

wiatrowej Chmielinko II 

 p. Adamem Woropaj z Agencji Rolnej w sprawie przejęcia pustostanu od Agencji 

 projektantem w sprawie drogi Grońsko - Grudna 

 p. Nasiadek w sprawie dzierżawy gruntu w Brodach 

 p. Sołtys wsi Grońsko i Radną z Grońska w sprawie szkoły w Grońsku 

 p. Anną Borkowską z Zespołu Pieśni i Tańca Śląsk w sprawie zaproszenia na występ 

zespołu 

 Przedstawicielami Politechnice Poznańskiej w sprawie rewitalizacji rynku 

 Zarządem MDW w sprawie rozwiązania umowy pomiędzy gminą a MDW 

Burmistrz wziął udział w: 

 uroczystych obchodach 70-lecia Liceum Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika 

w Nowym Tomyślu 

 Walnym Zgromadzeniu Gminnej Spółki Zlewni Czarna Woda - Lwówek 

 Szkoleniu prowadzonego przez WOKISS dla sołtysów i pracowników UMiG Lwówek 

dot. funduszu sołeckiego - Zgierzynka 

 zakończeniu Ligii Sokoła - OSiR 

 Walnym Zgromadzeniu WOKISS 

 Konferencji pn. "PROW 2014-2020 - Nowe szanse rozwoju wielkopolskiej wsi" 

Poznań 

 Radzie nadzorczej ZGK 

 Światowym Dniu Inwalidy Zarządu Rejonowego Polskiego Związku Emerytów 

Rencistów i Inwalidów w Nowym Tomyślu 

 Międzynarodowej Konferencji z cyklu Arbitraż i mediacja w teorii i praktyce pt.: 

Państwo a ADR 



 

 Wręczeniu dyplomów i odznaczeń przyznanych przez Ministerstwo Gospodarki 

przedstawicielom firm i instytucji z terenu Powiatu Nowotomyskiego  

 Zwyczajnym Walnym Zgromadzeniu Członków Nowotomyskiej Izby Gospodarczej 

 spotkaniu z przedstawicielami Stowarzyszenia rodziców i przyjaciół szkoły w Grońsku 

"Małe jest piękne"  w sprawie dalszego funkcjonowania szkoły 

 spotkaniu Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Lwówek z okazji Światowego 

Dnia Inwalidy - MGOK Lwówek 

 XII Targach Ogrodniczo - Działkowych Powiatu nowotomyskiego w Trzciance 

 szkoleniu dla radnych 

 spotkaniu przedstawicieli gmin regionu III gospodarki odpadami - Prusim 

 

(W imieniu Burmistrza Sekretarz) 

 Śniadaniu Wielkanocnym organizowanym przez Warsztaty Terapii Zajęciowej w 

Koninie 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (19) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dotacji w dziale 852 Pomoc społeczna na zadania z zakresu Karty Dużej Rodziny 

oraz przeniesienia w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dziale 801 Oświata 

 (20) w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania zamówień publicznych o 

wartości poniżej 30.000 euro 

 (21) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy przeniesienia w planie 

wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji budżetowej oraz 

przeniesienia w planie wydatków z rezerwy ogólnej na pomoc pogorzelcom 

 (23) w sprawie powołanie obwodowych komisji wyborczych do przeprowadzenia 

wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2015 

r. 

 (24) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków z tytułu otrzymanych dotacji celowych w tym: wypłatę zwrotu 

części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz na pokrycie kosztów postępowania w 

sprawie jego zwrotu i wypłatę zasiłków stałych oraz zasiłków okresowych 

wynikających z ustawy o pomocy społecznej 

 

 



 

Ogłoszono przetarg na: 

 BRAK 

Rozstrzygnięto: 

 BRAK 

 

Na obrady przybył Pan Sebastian Liebelt w związku z tym w obradach 

uczestniczy 15 radnych. 

 

7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował, że dziś przed sesją 

wpłynęły 2 interpelacje Pana Stępińskiego i dlatego prosił go o odczytanie 

złożonych pism. 

Pisma załączone są do niniejszego protokołu. ( Jedno pismo odczytał radny 

Stępiński, drugie odczytał mieszkaniec wsi Chmielinko Pan Czarkowski). 

-Radna Woźna - Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

zabierając głos zwróciła się do Pana Stępińskiego o wyjaśnienie czego 

oczekuje od samej komisji w odniesieniu do żwirowni i składowisk śmieci. 

Wiadomo, że można zlokalizować wyrzucane nieczystości, ale jaki jest ich 

skład określić mogą tylko badania i ekspertyzy naukowe zlecone instytucją 

tylko do tego powołanym. Ponadto sami radni nie mają wystarczającej 

wiedzy, ani też możliwości, aby określić np. straty z uwagi na zniszczone 

drogi. Czy to mają być wyliczania nasze tzw. po chłopsku, czy naukowe 

oparte na ekspertyzach. Wiadomo, że co do wydobycia pokładów żwiru to 

zajmuje się tym Główny Geolog czy Główny Zarząd Górnictwa, a nie Komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

-Radny Stępiński  stwierdził, że w piśmie jest napisane o co chodzi i Komisja 

winna wiedzieć jaki przyjąć tok postępowania. Należy zająć się tym 

problemem, gdyż zgłaszają to sami mieszkańcy, a po za tym, nikt tego więcej 

nie widzi. 

-Radny Wojciechowski zwrócił się z pytaniem do Radcy Prawnego, czy 

Komisja może sobie samowolnie wejść na teren prywatny, bo żwirownie są  



 

obiektami prywatnymi. Może się bowiem zdarzyć takie coś, że będziemy 

działać ponad prawem. 

-Radca Prawny Pan Przewoźny stwierdził, że oczywiście, że żadna Komisja 

Rady nie ma takich uprawnień, aby wejść na teren prywatny bez zgody 

właściciela.  

Należy tu jednak przypomnieć, że odpowiedzi na interpelacje będą udzielane 

w punkcie 17 dzisiejszego porządku obrad.  

 

8."Sprawozdanie z Realizacji Programu Współpracy Gminy Lwówek z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz innymi Podmiotami Prowadzącymi 

Działalność Pożytku Publicznego za rok 2014". 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że temat ten był przedmiotem 

posiedzenia stałych Komisji Rady, gdzie szczegółowo omówiono całe sprawozdanie. 

Jeśli jednak radni mają jeszcze wątpliwości to należy zadawać pytania. 

 

Ponieważ żaden radny nie wniósł zapytań, Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

wypracowaną przez stałe komisje opinię, która była pozytywna i jest załączona do 

niniejszego protokołu. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania i radni przyjęli 

Sprawozdanie z Realizacji Programu Współpracy Gminy Lwówek z Organizacjami 

Pozarządowymi oraz innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku 

Publicznego za rok 2014 "jednogłośnie". 

Sprawozdanie załączone jest do protokołu 

 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że projekt uchwały był 

szczegółowo omówiony na posiedzeniu stałych Komisji. Na posiedzeniu tym   

radny Pan Stępiński odczytał pismo dotyczące propozycji odstąpienia od 

bezprzetargowej procedury dzierżawy gruntu w Lipce Wielkiej. 



 

Grunt ten wcześniej był przeznaczony pod inwestycję budowy ośrodka 

uzależnień. Inwestor po pewnym czasie wycofał się z planowanej budowy  

i grunt leżał odłogiem. Zgłosił się Pan Adamek, rolnik ze wsi Brody, który 

wyraził wolę dzierżawy doprowadzając swym działaniem do polepszenia 

kultury tej roli. Umowa była zawarta na 1 rok z zapisami, że w każdej chwili 

gmina będzie mogła dać wypowiedzenie szczególnie gdy znajdzie się ew. 

nabywca, lub w zamiarze prowadzenia gminnej inwestycji. 

 Miesięczny czynsz wynosi 313 zł i został wpłacony do 30 maja br. Na 

komisjach było jasno powiedziane, że jeśli radni nie chcą podjąć takiej 

uchwały to zostanie ona wycofana z dzisiejszego porządku obrad. 

-Radny Kasperczak zwrócił uwagę, że w § 1 jest zapisane dzierżawa 

powyżej 5 lat. 

-Burmistrz sprostował, że zapis winien brzmieć 5 lat. 

-Ponownie zabierając głos radny Kasperczak proponował, aby wystawić ten 

grunt na przetarg nieograniczony, gdyż w proponowanym przetargu 

pozbawiamy się wpływów do budżetu. Zatem radny Kasperczak wniósł 

wniosek o oddalenie tej uchwały i dokonanie dzierżawy w przetargu 

nieograniczonym. 

-Radna Barbara Starosta zwróciła uwagę, że obecny dzierżawca 

doprowadził do odpowiedniej kultury ten grunt. Włożył duży nakład pracy 

i teraz odebranie mu tej nieruchomości, byłoby wysoce nieprawidłowe. 

-Radny Stępiński twierdził, że wiele jest osób nawet obecnych tu na sali, 

które dzierżawią po 10 lat grunt i stają do ponownego przetargu, wówczas to 

mogą się tej dzierżawy pozbyć, bo po prostu nastąpi przebicie ceny. 

-Radny Kasperczak ponowił wniosek o oddalenie z porządku dzisiejszych 

obrad w proponowanym brzmieniu ww. uchwały. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania i zwrócił się 

z pytaniem do radnych, kto z radnych opowiada się "za" przyjęciem 

dzisiejszej uchwały. 

12 radnych było "za" uchwałą, 2 radnych było "przeciw" i 1 radny "wstrzymał 

się" od głosowania. 

 



Uchwała Nr V /38 /2015 w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę nieruchomości gruntowej załączona jest do niniejszego 

protokółu i została przyjęta większością głosów. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że jest to droga 

biegnąca od drogi opalenickiej do Posadówka. Droga ta była w zasobach 

Agencji Nieruchomości Rolnych. 

W tej miejscowości znajduje się nasze Schronisko Zwierząt oraz 

zamieszkują tam mieszkańcy "BARKI". Należy zaznaczyć, że cały czas 

droga ta była i tak na naszym utrzymaniu. 

 

Opinia stałych Komisji w tym temacie jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag, ani zapytań, w związku z tym przystąpiono 

do głosowania. 

 

Uchwała Nr V /39 /2015 w sprawie: zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych została przyjęta "jednogłośnie" i załączona jest do 

niniejszego protokołu. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia opinii do projektu uchwały 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Lwówek. 

 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Sejmik 

Województwa Wielkopolskiego zwrócił się do nas o opinię w sprawie 

aglomeracji. Ta aglomeracja opracowana została na nasz wniosek, gdyż jest 

ona nam niezbędna do budowy kanalizacji sanitarnej. Jest ona w znacznym 

stopniu ograniczona i wskazuje niektóre miejscowości w zabudowie 

rozproszonej, gdzie nie ma możliwości pobudowania kanalizacji sanitarnej. 

 



Opinia stałych Komisji w tym temacie jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr V /40 /2015 w sprawie: wyrażenia opinii do projektu 

uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Lwówek została podjęta jednogłośni  

i załączona jest do protokołu. 

 

12. Projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Jędrzejczak odczytał opinię wypracowaną przez 

Komisji Rewizyjnej w brzmieniu: 

 

OPINIA 

KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Norberta Bryłki  

na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. 

 

 Na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia 2015 r. Komisja Rewizyjna Rady 

Miejskiej w Lwówku w składzie: 

1. Jędrzejczak  Andrzej 

2. Trzybiński  Jan 

3. Wojciechowski  Piotr 

zapoznała się z treścią pism Pana Norberta Bryłki oraz Burmistrza Miasta  

i Gminy Lwówek. Wysłuchała strony w temacie intencji tych pism oraz 

oczekiwań w nich zawartych. Wysłuchała także Sekretarza Gminy, który 

omówił zebranym sposób ewidencjonowania w Urzędzie umów i faktur oraz 

zaprezentował zarządzenia wewnętrzne, regulujące powyższe kwestie 

(Zarządzenie Burmistrza Miasta i Gminy nr 16/2011 w sprawie wyboru 

podstawowego systemu wykonywania czynności kancelaryjnych oraz 

wyznaczenia koordynatora czynności kancelaryjnych w Urzędzie Miasta  

i Gminy Lwówek i Zarządzenie Burmistrza Miasta i Gminy nr 37/2012  

w sprawie ustalenia polityki rachunkowości). 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z treścią skargi Pana Bryłki  



 

i przeanalizowała jej zasadność w odniesieniu do treści wcześniej 

prowadzonej korespondencji pomiędzy Panem Norbertem Bryłką,  

a Burmistrzem Miasta i Gminy Lwówek. 

 W wyniku uzyskanych informacji o wynikach wcześniejszych kontroli 

zewnętrznych (przeprowadzonych w tut. Urzędzie) ustalono, że żadna 

instytucja kontrolująca nie zaleciła innej formy ewidencjonowania umów i 

faktur niż ta, która obecnie w Urzędzie funkcjonuje. 

W toku dyskusji stron Komisja zaproponowała kompromis poprzez 

udostępnienie Panu Bryłce plików Excel z poszczególnych stanowisk,  

w których pracownicy dla swojej sprawozdawczości prowadzą rejestry. 

Pan Bryłka przyjął takie rozwiązanie i ustalono, że co kwartał będą 

udostępniane dla niego takie pliki.  

Jednocześnie poinformowano Pana Bryłkę, że nie jest to rejestr wszystkich 

umów i faktur funkcjonujących w Urzędzie Miasta i Gminy, a jedynie 

zestawienie zleceń, zamówień i umów o wartości do 30.000 euro  

z poszczególnych stanowisk roboczych, które dotyczą prowadzonych przez 

dane stanowisko spraw.  

Po przeanalizowaniu przez Komisje Rewizyjną wszystkich materiałów  

z posiedzenia Komisji, jak i wzięcia pod uwagę wyjaśnień stron oraz 

wypracowanego rozwiązania zadawalającego obie strony sporu, opiniuje się 

Radzie Miejskiej w Lwówku, by uznać skargę Pana Norberta Bryłki za 

niezasadną. 

Jednocześnie Komisja popiera transparentność działań Urzędu i weźmie 

pod uwagę propozycję Pana Norberta Bryłki w sprawie stworzenia rejestru 

umów i faktur na stronie BIP w przyszłości, co zostanie też przedstawione 

radnym na posiedzeniach komisji Rady. 

 

Opinia stałych Komisji Rady Miejskiej jest pozytywna i w całości popiera  

wypracowaną opinię Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni nie wnieśli żadnych zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

 



 

Uchwała Nr V /41 /2015 w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność  

Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta 13 głosami "za", 

 przy 2 głosach "wstrzymujących się" i załączona jest do protokołu. 

 

13. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy poinformował, że na sali obecna jest Kierownik Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Lwówku, która odpowie na wszystkie wątpliwości i pytania 

radnych. 

 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań w związku z tym Przewodniczący Rady Pan 

Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr V /42 /2015 w sprawie: przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej 

gminy Lwówek została przyjęta "jednogłośnie" i załączona jest do protokołu. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że Wieloletnia Prognoza 

Finansowa jest tabelarycznym odzwierciedleniem budżetu.  

Wskaźniki zawarte w tej prognozie wskazują, że nie ma żadnych zagrożeń 

finansowych.  

 

Burmistrz wniósł autopoprawkę w podstawie prawnej i prosił dokonać zapisu  

w brzmieniu " (Dz.U. z 2013r. poz. 92)". 

 

Autopoprawkę zgłoszoną przez Burmistrza Radni  przyjęli "jednogłośnie".  

 

Opinia z posiedzenia stałych Komisji Rady jest pozytywna. 

 

 



 

Radni przystąpili do głosowania i Uchwała Nr V /42 /2015 w sprawie: przyjęcia 

oceny zasobów pomocy społecznej gminy Lwówek została przyjęta 

"jednogłośnie". Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany chwały Nr II / 13 /2014 w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2015r.  

 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że chciałby wnieść 

autopoprawkę, ponieważ wczoraj wpłynęły środki na akcyzę dla rolników wysokości 

617.714, 46 zł, którą to do końca tego jeszcze miesiąca należy wypłacić.  

Kontynuując Burmistrz omówił uzasadnienie uchwały : 

 

UZASADNIENIE 
do uchwały  

Rady Miejskiej w Lwówku 
z dnia 29 kwietnia 2015r. 

 
Uchwałą  niniejszą budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie 
dochodów oraz po stronie wydatków o kwotę 184.220,80, zmiany 
dotyczą: 
 
DOCHODY: 
1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc 

materialna dla uczniów , § 2030 dotacja celowa – kwota 65.850,00 (Pismo 

Wojewody Wielkopolskiego                            FB-I.3111.85.2015.8) 

 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 600 , rozdział 60016 Drogi 

publiczne gminne , §  6300 Dotacja celowa z tytułu pomocy finansowej na 

zadania inwestycyjne– kwota 30.000,00 (środki na inwestycje przebudowy 

dróg Zgierzynka i Zębowo). 

 

3. Zmiany w planie dochodów w dz. 756 – wpływy podatkowe, w tym: 

Zmniejszenia  - kwota ogółem 31.658,00 

- rozdział 75615 Wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0320 podatek 

rolny – 16.810,00 

- rozdział 75615 Wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0340 pod od śr 

transp – 397,00 

- rozdział 75616 Wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0310 pod od 

nieruch – 14.451,00 

 



 

Zwiększenia  - kwota ogółem 95.328,00 

- rozdział 75615 Wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0310 pod od 

nieruch. – 18.008,00 

- rozdział 75615 Wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0330 – pod Leśny  

– 332,00 

- rozdział 75616 Wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0320 pod rolny – 

4.306,00 

- rozdział 75616 Wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0330 pod leśny – 

23,00 

- rozdział 75616 Wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0340 pod od śr 

transp – 12.659,00 

- - rozdział 75616 Wpł podatk od osób fizycznych, § 0360 pod od sp i 

darowizn . – 50.000,00 

- rozdział 75621 Wpływy podat doch od osób prawnych , § 0020 pod 

dochodowy - 10.000,00 

 

Zmiany w planie dochodów podatkowych wynikają z analizy złożonych 

deklaracji na rok budżetowy 2015  oraz przewidywanego wykonania 

wpływów w roku bieżącym na podstawie  wykonania roku 2014 oraz 

wpływów w I kwartale roku 2015. 

 

4. Zwiększenia planu dochodów w dz. 750 Administracja, rozdział 75023 

Urzędy gmin, § 0750 wpływy z dzierżaw – kwota 500,00 (wynajem salki 

UMiG)  

 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne 

rozliczenia finansowe, § 0970 wpływy z różnych dochodów- 4.561,00 

(rozliczenie ZGM)  

 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801 Oświata i wychowanie, rozdział 

80104 Przedszkola, § 2310 Dotacje celowe- kwota 10.000,00 (wpłaty z 

innych gmin za pobyt dzieci w naszym przedszkolu) 

 

7. Umniejszenie planu dochodów w dz. 600, rozdział 60095 Pozostała 

działalność, § 6307 Dotacja celowa- kwota 9.560,20 (podpisany aneks do 

umowy z Urzędem Marszałkowskim na budowę „Mini miasteczka ruchu 

drogowego w miejscowości Chmielinko” 

 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 

85212 świadczenia rodzinne, § 2360 Dochody j.s.t. związane z realizacją 

zadań rządowych – kwota 5.000,00 

 

 



 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921 , Kultura , rozdział 92109 Domy 

kultury, świetlice i kluby- kwota ogółem 5.500,00 w tym: 

§ 0750 wpływy z dzierżaw- kwota 2.000,00 

§ 0960 darowizny pieniężne – kwota 3.500,00 

 

10. Zwiększenie planu dochodów  w dz. 801 Oświata i wychowanie, 

rozdział 80104 Przedszkola, § 0750 wpływy z dzierżawy – kwota 200,00 – 

dot. P-le Lwówek 

 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 

85228 Usługi opiekuńcze, § 0830 wpływy z usług – kwota 8.500,00 

 

WYDATKI: 
1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc 

materialna dla uczniów ,          § 3240 Stypendia dla uczniów – kwota 

82.500,00 ( w tym 65.850,00 Dotacja i 16.650,00 środki budżetu Gminy) 

 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85212, § 2910 zwrot 

dotacji i płatności – kwota 5.000,00 

 

3. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 750 

administracja , rozdział 75023 Urzędy gmin, z § 4040 dodatkowe 

wynagrodzenie roczne- kwota 2.000,00 do § 4170 wynagrodzenia 

bezosobowe- kwota 2.000,00 z przeznaczeniem  na umowę zlecenie .  

 

4. Przeniesienie w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie, 

rozdział 80101 Szkoły podstawowe, z § 6800 rezerwy na inwestycje i zakupy 

inwestycyjne – kwota 16.000,00 do dz 801 , rozdział 80110 Gimnazjum , § 

6060 zakupy inwestycyjne- kwota 16.000,00 z przeznaczeniem na zakup 

tablic interaktywnych dla Gimnazjum. 

 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921 Kultura, rozdział 92109 Domy 

kultury, świetlice, kluby, § 2480 Dotacja podmiotowa z budżetu  dla 

samorządowej instytucji kultury – kwota ogółem 25.000,00 z 

przeznaczeniem na bieżącą działalność w tym na obchody 90-lecia orkiestry 

dętej. 

 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600 , rozdział 60016 Drogi 

publiczne gminne § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 46.720,80 

(bieżące utrzymanie dróg) 

 

7. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy kierunkami  finansowania w 

dz. 600, rozdział 60095 Pozostała działalność, z § 6057 wydatki  



 

inwestycyjne-kwota 9.560,20 (środki UE) do  6059 wydatki inwestycyjne- 

kwota 9.560,20 (środki krajowe)- zmiana dotyczy budowy „Mini miasteczka 

ruchu drogowego w miejscowości Chmielinko”. 

 

8. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 926 , 

rozdział 92601 Obiekty sportowe z § 4040 dodatkowe wynagrodzenie 

roczne- kwota  1.706,00 oraz z § 4110 składki ZUS – kwota 284,00 ,  z § 

4120 składki FP – kwota  42,00 i z § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 

600,00 – całość do § 4010 wynagrodzenia – kwota ogółem  2.632,00 z 

przeznaczeniem na nagrodę jubileuszową pracownika. 

 

9. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92120 Ochrona 

zabytków i opieka nad zabytkami, § 2720 Dotacja celowa z budżetu na 

dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych – kwota 25.000,00 z przeznaczeniem na prace remontowe 

Kaplicy przedpogrzebowej w Brodach. 

 

10. Przeniesienie pomiędzy paragrafami w ramach określonego wcześniej 

przedsięwzięcia funduszu sołeckiego sołectwa Lipka Wielka 

„Zagospodarowanie i wyposażenie budynku socjalno- gospodarczego 

znajdującego się przy biesiadniku” w dz. 921, rozdział 92109 z § 4300 zakup 

usług pozostałych – kwota 4.000,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 

4.000,00 

 

11. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami  w dz. 801 

Oświata i wychowanie, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, z § 4010 

wynagrodzenia osobowe- kwota 3.000,00  do § 4170 wynagrodzenia 

bezosobowe – kwota 3.000,00 – wniosek dyr. ZSiP Brody celem podpisania 

umowy zlecenie. 

 

12. –Przeniesienie w planie wydatków w dz. 600 Transport i łączność, 

rozdział 60016 Drogi publiczne gminne z § 6800 Rezerwy na inwestycje – 

kwota  25.000,00 § 6050 wydatki inwestycyjne- kwota 25.000,00 z 

przeznaczeniem na projekt  przebudowy drogi  Grońsko – Krzywy Las 

 

13. Aktualizacja załącznika dot samorządowego zakładu budżetowego 

ZGM w zakresie stanu środków obrotowych po złożonych sprawozdaniach 

rocznych. Poprzednia kwota 31.612,64 obecnie wynikająca ze sprawozdania 

30.409,38.  

Radni "jednogłośnie" przyjęli zgłoszoną przez Burmistrza Miasta i Gminy 

autopoprawkę. 

 



Opinia wypracowana przez stałe Komisje Rady jest pozytywna i załączona jest do 

protokołu 

Radni nie wnieśli pytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę Nr V /44 /2015 w sprawie: zmiany uchwały Nr II / 13 

/2014 w sprawie: uchwały budżetowej na 2015r. przyjęli "jednogłośnie" 

i załączona ona jest do protokołu. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie: dotacji na sfinansowanie prac przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że wpłynął wniosek z Parafii 

Brody o dofinansowanie remontu kaplicy przedpogrzebowej w Brodach. 

 Jest to obiekt wpisany do zabytku. Dofinansowanie wyniesie 25.000 zł  

i Parafia będzie musiała rozliczyć się z tych środków z Gminą.  

Cały koszt remontu to ok. 80.000 zł. Kosztorys wraz z dokumentacją znajduje się 

 w Urzędzie Miasta i Gminy. 

Opinia stałych Komisji jest pozytywna i załączona jest do protokołu. 

Ponieważ radni nie wnieśli zapytań Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr V /45 /2015 w sprawie: dotacji na sfinansowanie prac przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków została przyjęta 14 głosami 

"za", przy 1 głosie "wstrzymującym się" i załączona jest do niniejszego 

protokołu. 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że chciałby się 

ustosunkować do odpowiedzi na interpelacje Pana Stępinskiego, który 

otrzymał wyjaśnienia na piśmie zgodnie z naszą wiedzą i starannością  

w ustawowym terminie. Tu w zasadzie nie ma już nic do dodania.   

Odpowiadając zaś mieszkańcowi wsi Chmielinko należy zaznaczyć, że 

Burmistrz działa w ramach jego kompetencji, które określają przepisy 

prawne.  



Jeżeli Starosta wydał zezwolenie na zagospodarowanie ścieków, to jest to 

kompetencją Starostwa, a Burmistrzowi nic do tego.  

 

Wszelkie wnioski czy uwagi, które spływały od mieszkańców, czy od Pana 

Stępińskiego były przekazywane uprawnionym do tego organom, które 

prowadzą nadzór, gdyż Burmistrz w stosunku do nich nie ma uprawnień 

kontrolnych, ani też nakazowych. Od tego w tym kontekście jest wyłącznie 

Starostwo. 

Co do żwirowni to jest od tego Urząd Marszałkowski i Główny Urząd 

Górniczy. Oni mają kompetencje kontrolne z mocy ustawy w stosunku do 

wymienionych tu wcześniej instalacji.  

Co się tyczy odpadów, to już na samym posiedzeniu wspólnych komisji Rady 

zostało złożone na ręce Pana Stepińskiego podziękowanie, aby przekazał je 

również mieszkańcom za obywatelską podstawę. Urzędnicy mogą bowiem 

nie zawsze posiadać wiedzę o pewnych zdarzeniach, które widzą nasi 

mieszkańcy. Tu apel, aby o takich nagannych zdarzeniach informować jak  

najszybciej odpowiednie instytucje lub Urząd. My w zakresie obowiązującego 

nas prawa będziemy to w miarę możliwości realizować. 

Sprawa odpadów na Józefowie to - 15 kwietnia br. wydałem decyzję 

nakazującą właścicielowi gruntów  jego uporządkowanie poprzez 

wywiezienie zgromadzonych odpadów. Termin realizacji określiłem do 24 

kwietnia br. 

Zobowiązaliśmy też do przedłożenia stosownej dokumentacji potwierdzającej 

wywiezienie tych odpadów przez odpowiednie podmioty. 

Dokumenty potwierdzające ten wywóz winny być dostarczone do tut. Urzędu 

do dzisiejszego dnia czyli 29 kwietnia 2015 roku.  

Od czasu wydania decyzji do wczoraj sprawdzaliśmy jakie działania podjęto 

na wskazanym terenie. Odpady zostały złożone na działce Pani 

Domikowskiej, ale nie zostały zutylizowane. Otrzymaliśmy jednak informację 

telefoniczną od p. Domikowskiej, że prace utylizacyjne zostaną podjęte 

terminie w późniejszym. 

Dziś rozmawialiśmy z Radcą Prawnym, co dalej w tej sprawie możemy 

jeszcze uczynić. Jeśli sprawa nie zostanie zrealizowana z godnie z wydaną 



decyzją, to Burmistrz może wydać tytuł wykonawczy. Nie jest to forma 

pieniężna, ale można uporządkować teren i obciążyć kosztami Panią  

 

Domikowską, a także za ich utylizację. Później już pozostaje nam tylko droga 

sądowa. Tu też należy poinformować, że Policja swoją drogą prowadzi 

odrębne w tej sprawie postępowanie. 

Zaznaczyć należy też, że wszelkie wnioski i pisma, które dotyczą odpadów 

ciekłych zostały przesłane do organów, które ustawowo mają w swoich 

kompetencjach nadzór nad tymi zdarzeniami. Czyli Starostwo jest tu 

prawnym organem do podjęcia stosownych w tym zakresie działań. 

Jak widać nie wszystkie działania, które są na terenie gminy podlegają 

Burmistrzowi. Dotyczy to np. dróg powiatowych, które należą do Starostwa 

czy dróg krajowych, które należą do Krajowej Dyrekcji Dróg i Autostrad, jak 

również wyrobisk kruszywa naturalnego, które należą do Urzędu 

Marszałkowskiego i Głównego Urzędu Górniczego. 

 

18. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał pismo Związku Powstańców 

Poznańskiego Czerwca 1956 "NIEPOKONANI", który wnioskuje  

o dofinansowanie uroczystości upamiętniających Rocznicę Poznańskiego 

Czerwca 56.  

Przewodniczący zaproponował rozważenie powyższego wniosku i wsparcia 

działań ww. Związku. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że ma mieszane uczuci  

w tym temacie. Rozumie jednak intencje i idee Powstańców, ale dotyczy to  

w szczególności mieszkańców miasta Poznania. Burmistrz zaznaczył, że nic 

nie stoi na przeszkodzi jeśli radni zobowiążą Burmistrza, aby przekazać  

temu Związkowi np. kwotę 1000 zł. Decyzja jednak należy do samych 

radnych. 

-Radny Wojciechowski interesował się liczbą gmin w województwie 

przychylających się do realizacji tego wniosku. 

-Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że urząd nie ma takiej wiedzy. 

-Radny Wojciechowski zaproponował wsparcie kwotą 500 zł. 



-Radny Kasperczak stwierdził, że nie jest to tylko sprawa miasta Poznania, 

nie jest to też sprawa lokalna sprawa. Powstanie Poznań 56 miało wydźwięk 

ogólno krajowy. Należy dofinansować co najmniej w kwocie 1000 zł. 

 

-Radny Wojciechowski podtrzymał swą propozycję dofinansowania 

uroczystości upamiętniających Rocznicę Poznańskiego Czerwca 56  

w kwocie 500 zł. 

 

Radni większością głosów poparli propozycję radnego Wojciechowskiego  

i zobowiązali Burmistrza do przekazania na rzecz Stowarzyszenia 

dofinansowanie w kwocie 500 zł. 

. 

-Radny Stępiński zabierając głos zwrócił się do Prezesa Zakłady Gospodarki 

Komunalnej przepraszając, za omyłkowy zapis w swej interpelacji co do 

wywozu przez Zakład nieczystości płynnych na pola w Chmielinku. 

-Pan Czarkowski mieszkaniec wsi Chmielinko nawiązał do odpowiedzi 

Burmistrza na interpelacje radnego Stępińskiego. Mieszkańcy wiedzą, że praca 

Burmistrza musi być zgodna z prawem, ale nawiązując do firmy BARTEX ten 

problem trwa około 2 lat i było to zgłaszane do Ochrony Środowiska, a nie 

bezpośrednio do Burmistrza. Było zgłoszone w formie ustnej i pisemnej przez 

Pana Maciejewskiego. Jest decyzja wydana przez Starostwo Powiatowe,  

w której określa się jak można cofnąć tę decyzję. Jest tam określona wielkość 

działek na której ta firma ma zasilać rolniczo rośliny. Jest to 60 ha gruntu. 

Jednak wizja lokalna dokonana przez pracownika urzędu, który to winien 

zareagować na społeczne niezadowolenie  pokazałoby, że ten Pan robi sobie 

zlewnię nieczystości płynnych na gruncie 6 ha.  Notorycznie od 60 - 100 tys. 

litrów nieczystości jest wylewane na ten grunt, gdzie nic nie rośnie. 

"Stowarzyszenie głos Chmielinka" zleciło badania tego gruntu, gdyż wszelkie 

normy rolnicze są przekroczone. Ponadto właściciel po zlaniu tych ścieków 

powinien je przyorać, czego też nie robi. I właśnie na podstawie określonych tu 

działań tej firmy, urzędnik gminy, czy też sama gmina winna się zwrócić do 

Starostwa Powiatowego by nakazać usunięcie zaniedbań . Wówczas Starostwo 

mogłoby zakończyć ten preceder , poprzez cofnięcie decyzji, czy też 

zobowiązać do innego zagospodarowania tych nieczystości.  



 

Kolejna sprawa dotyczy bezprzetargowej dzierżawy działki w Lipce Wielkiej. 

Jest to nieporozumienie, że oddajemy bezprzetargowo grunt, a w budżecie nie  

ma pieniędzy. Jest na sali Pani i inne osoby, które dzierżawią grunt po 10-15 lat 

i stają ponownie do przetargu.  

-Mieszkanka wsi Chmielinko zabierając głos potwierdziła słowa swego 

przedmówcy i wyjaśniła, że dzierżawiła grunt od nauczyciela i po 10 latach 

wszedł przepis, że należało od tej dzierżawy odstąpić . Wystawiono grunt na 

przetarg i po pewnym czasie okazało się, że wygrany dzierżawca w ogóle nie 

jest zainteresowany uprawą tego gruntu. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że nikt na tej sali nie 

powiedział, że w budżecie gminy nie ma pieniędzy.  

Jeśli Pani dzierżawiła grunt od nauczyciela to jest to niezgodne z prawem.  

Zaś jeśli chodzi o dziś podjętą uchwałę w sprawie bezprzetargowej 

dzierżawy, to po upływie 5 latach będzie można przystąpić do przetargu. 

Na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady informowałem - stwierdził 

Burmistrz, że radni mogą odstąpić od podjęcia tejże uchwały. Nikt nie 

naciskał i nie namawiał, to była wyłącznie wola radnych. 

W stosunku do wylewania nieczystości płynnych na pola w Chmielinku to 

wszystkie pisma zostały przekazane jak już zostało wspomniane do Powiatu  

i to ten organ może tylko dokonać kontroli i podjąć jakiekolwiek działania. 

-Pan Czarkowski stwierdził, że mieszkańcy wsi Chmielinka oczekują na 

skuteczne działanie urzędu.  

-Radny Wojciechowski przypomniał, że na wspólnym posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Burmistrz informował kilkakrotnie wszystkich radnych, że 

można tę uchwałę wycofać z porządku obrad, ale taka była decyzja radnych, 

która dziś w głosowaniu została potwierdzona. 

-Mieszkanka wsi Chmielinko wspomniała, że ubiegała się również  

u Burmistrza o zwolnienie z podatku od środków transportowych i wówczas 

usłyszała, że zostanie wywieszona jako dłużnik na tablicy ogłoszeń, czyli  

w tej gminie nie wszyscy traktowani są jednakowo. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że nikt nie mówił o dłużniku, 

jednak taki jest przepis prawny, że osoba korzystająca z pomocy publicznej 

musi być wywieszona do publicznej wiadomości. 



 

-Radna Woźna zwróciła się z pytaniem kiedy nastąpi uporządkowania drogi 

Brody - Zgierzynka oraz aby dokonać wycięcia zakrzewienia na drodze 

Brody - Zygmuntowo. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że naprawy dotyczące 

dróg powiatowych zostały zgłoszone do Starostwa.  

Droga Brody - Zgierzynka zostanie uporządkowana przez CIS. 

-Głos zabrał Pan Bryłka, który stwierdził, że bardzo jest zadowolony  

z wypracowanego rozstrzygnięcia dot. skargi na Burmistrza, gdzie wspólnie  

z Komisją Rewizyjną doszliśmy do konsensusu, ale na tejże Komisji został 

złożony też projekt uchwały w sprawie opracowania rejestru umów i była 

wówczas deklaracja, że radni zajmą się tym tematem. 

-Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jędrzejczak potwierdził, że taki 

projekt uchwały został przekazany. Przedstawiono go również na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady, ale tak jak mówiliśmy jest to temat 

rozwojowy i w okresie 2-3 miesięcy radni powrócą do tego zagadnienia. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że w ślad za tym 

projektem uchwały muszą iść środki na 1/2 etatu dla pracownika, który 

będzie to prowadził. 

 

19. Zamknięcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Pan Piotr Przewoźny zamknął 

obrady V sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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